

Bülten No: 2024/12

Tarih: 27/12/2024

Konu: 2025 Yılı Asgari Ücret Hesaplaması

Bülten İçeriği: Duyuru

Değerli Müşterimiz,

2025 yılı asgari ücret tutarı Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı tarafından yapılan duyuruya göre brüt **26.005,50 ₺**, net tutarı ise **22.104,67 ₺** olarak açıklanmıştır. 2025 yılı tutarlarına göre asgari ücret hesaplaması;

Asgari Ücret (Brüt)	26.005,50 ₺
SGK Matrahı (PEK Matrahı)	26.005,50 ₺
SGK İşçi Primi (%14)	3.640,77 ₺
İşsizlik İşçi Primi (%1)	260,06 ₺
Gelir Vergisi Matrahı	22.104,67 ₺
Gelir Vergisi	0
Damga Vergisi Matrahı	26.005,50 ₺
Damga Vergisi	0
Net Ödenen	22.104,67 ₺

Asgari Ücretin İşverene Maliyeti

İşverenin işçi için maliyeti, yalnızca brüt ücretin ödenmesiyle değil, aynı zamanda sigorta primlerinin de hesaplanarak belirlenmesiyle ortaya çıkar. Yani, bir asgari ücretli çalışanın işverene maliyeti sadece brüt maaşla sınırlı değildir. İşverenin, ilgili çalışan için sigorta primleri de dahil edilerek toplam maliyet hesaplanmalıdır.

Asgari ücretli çalışanların işveren maliyeti teşviksiz:

Asgari Ücret (Brüt)	26.005,50 ₺
SGK Matrahı	26.005,50 ₺
SGK İşveren Payı (%20,75)	5.396,14 ₺
İşsizlik İşveren Payı (%2)	520,11 ₺
İşveren Maliyeti	31.921,75 ₺

Asgari ücretli çalışanların işveren maliyeti teşvikli:

Asgari Ücret (Brüt)	26.005,50 ₺
SGK Matrahı	26.005,50 ₺
SGK İşveren Payı (%15,75)	4.095,87 ₺
İşsizlik İşveren Payı (%2)	520,11 ₺
İşveren Maliyeti	30.621,48 ₺

İşverenin SGK Tavan Maliyeti

İşverenin, ücretini ödediği işçilerinin prime esas kazançları toplamı SGK tavan matrahını aşan çalışanlar için hesaplanan prim tutarları, asgari ücretle birlikte değişen unsurlardan biridir.

	1 Günlük	30 Günlük
Pek Matrahı Taban Tutarı	866,85 ₺	26.005,50 ₺
Pek Matrahı Tavan Tutarı	6.501,38 ₺	195.041,40 ₺

Tavandan hesaplanan primler için işverenin prim maliyeti ise şu şekilde olmaktadır:

Teşviksiz Tutar:

SGK Matrahı	195.041,40 ₺
SGK İşveren Payı (%20,75)	40.471,09 ₺
İşsizlik İşveren Payı (%2)	3.900,83 ₺

Teşvikli Tutar:

SGK Matrahı	195.041,40 ₺
SGK İşveren Payı (%15,75)	30.719,02 ₺
İşsizlik İşveren Payı (%2)	3.900,83 ₺

Not: 5 puanlık hazine teşvikinin 2025 yılında 4 puana düşürülmesini içeren kanun teklifi henüz yasalaşmadığı için teşvikli tutardaki hesaplamalar %5 indirim esas alınarak yapılmıştır.

Bilgilerinize sunarız.